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Wateringen, 18 februari 2019
Onderwerp: Toekomstvisie Wateringen; aanschaf Kerklaan 7 

Geachte Raadsleden van de gemeente Westland,

Ik had op de Raadsvergadering van 19 februari gebruik willen maken het recht tot inspreken. Ik had 
hier het betoog willen houden wat ik als bijlage aan dit schrijven heb toegevoegd. Dit als reactie op 
agendapunt 19: rondvraag 1.

Echter toen wij volgens het protocol meldden gebruik te willen maken van het inspreekrecht, kreeg 
ik maandagmorgen 18 februari de telefonische mededeling van raadsgriffier Mr. A.P.M.A.F. (Funs) 
Bergmans dat ik niet kon inspreken aangezien het hier geen agendapunt betrof maar een onderwerp 
van de rondvraag.

Dit standpunt bevreemdt mij aangezien ik nergens iets kan vinden (artikel 20 reglement van Orde van 
de gemeenteraad) wat dit standpunt rechtvaardigt. Daarnaast is de rondvraag een onderdeel van de 
agenda en in dat kader dus automatisch een agendapunt. Ik krijg het stellige gevoel dat mij een 
democratisch recht wordt ontnomen, te weten het spreekrecht van een burger. U begrijpt dat ik de 
geldigheid van de stelling van de raadsgriffie nader zal onderzoeken, maar misschien kunt u mij hier 
enige duidelijkheid in verschaffen.

Gezien de vele inspanningen die er verricht worden door de gemeente de mening van de 
Wateringers te horen over de toekomstvisie van hun kern (twee avonden in januari waarbij alle 
inwoners en ondernemers van de kern werden uitgenodigd hun visie te geven op hun beeld van de 
toekomst van de kern) komt deze weigering tot het recht van inspreken mij uiterst vreemd over! 
Helaas moet ik er nu dus voor kiezen u op deze wijze mijn betoog kenbaar te maken. Een betoog wat 
u nagenoeg allen betreft.

Mocht u over het onderwerp vragen hebben dan vernemen wij die graag van u. Ondertussen maakt 
het bestuur van BIZ Centrum Wateringen en de Wateringse Ondernemers Vereniging Wateringen 
zich, mede door dit soort zaken, ernstig zorgen over de voortgang en het concretiseren van de 
aanpak van onze lokale problemen. Wij vragen ons serieus af of wij nog wel voor vol worden 
aangezien. Want....een Wateringer de mond snoeren, dat pikken Westlanders niet!

Namens het bestuur van de BIZ en de WOV, 
met vriendelijke groet,

Wateringen
waar winkelen gezellig is!

Erik Koeze
a.i. voorzitter BIZ Centrum Wateringen
a.i. voorzitter Wateringse Ondernemers Vereniging



Vergadering gemeenteraad 19 februari 2019

Agendapunt 19: rondvraag 1

Spreektekst van Erik Koeze, a.i. voorzitter BIZ Centrum Wateringen/WOV

Geachte raadsleden, geachte aanwezigen,

Mijn naam is Erik Koeze, a.i. voorzitter van BIZ Centrum Wateringen en de Wateringse 

Ondernemers Vereniging

Dank u voor de mogelijkheid hier vanavond te kunnen inspreken. Echter het is met enige 
teleurstelling dat ik van deze gelegenheid gebruik moet maken.

Teleurstelling na mijn eerdere optreden voor uw Raad in juli 2018 waarbij wij als BIZ 
Centrum Wateringen u hebben verzocht de problematiek die wij kennen in onze kern 
Wateringen op het gebied van verkeersstromen, de daarmee gepaard gaande onveiligheid, 
de parkeerproblemen en het eindelijk eens ontwikkelen van een visie voor ons centrum, 
daadkrachtig aan te pakken.

Om u daarbij te steunen hebben wij u uitgenodigd op 12 september vorig jaar aanwezig te 
zijn in de Velohal om al die zaken vanuit ons standpunt toegelicht te krijgen, maar ook om 
kennis te nemen van onze visie.

Wij waren verheugd te zien dat alle fracties bij die presentatie aanwezig waren. We waren 
nog meer verheugd om, niet alleen van de fracties, maar ook diverse wethouders de 
bevestiging te krijgen dat er wat moest gebeuren. Dit gevoel werd nadien nogmaals 
meerdere malen bevestigd op alle rondleidingen en gesprekken die wij met uw college en 
uw ambtenaren hebben gehad.

De aanschaf door de gemeente van het pand aan de Kerklaan 7 geschiedde als snelle 
oplossing voor ons enorme parkeerprobleem. Al met al alleen maar signalen vanuit de 
politiek om snel de problemen in kaart te brengen en actie te ondernemen!

Groot was onze teleurstelling, om niet te zeggen ongeloof (ik druk onze gevoelens maar 
even politiekverantwoord uit), om recentelijk te vernemen dat voor die locatie aan de 
Kerklaan 7 er ineens andere gedachtes zijn bij het college. Het blijkt dat het college de 
woning wil gebruiken voor noodhuisvesting. Het is een vrijstaande villa met een huurwaarde 
ruim boven de C 2.000 per maand; welke sociale urgentie helpen we daarmee???

Wij zijn met name teleurgesteld omdat ons ten stelligste bijstaat dat dit College en vele 
leden van de Raad, bij de besluitvorming over de aanschaf van deze locatie, de doelstelling 
van parkeren duidelijk hebben ondersteund! Oftewel: de verwachting die is gewekt is dat de 
woning snel gesloopt zou worden en er een (al dan niet tijdelijke) parkeervoorziening zou 
worden aangelegd om de zeer hoge parkeerdruk in het centrum van Wateringen iets te 
verlichten.



Nu kan ik een heel betoog houden over het prevaleren van parkeren (u weet vast dat uit het 
recentste koopstromenonderzoek de score die bezoekers van het winkelcentrum 
Wateringen aan de parkeermogelijkheden geeft wéér gedaald is!), boven de nu 
gesuggereerde doelstelling, maar daar is te weinig tijd voor en dat lijkt mij ook niet zinvol.

Het probleem is namelijk veel groter en ik zal u dat uitleggen.

Ik ben nu zelf ca. 27 jaar woonachtig en werkzaam in het Westland. Van origine Hagenees 
(Zuid-West). Altijd, ook in mijn prille jeugd vanuit school maar ook van huis uit heb ik veel 
vrienden en kennissen gehad in het Westland. De Westlander heb ik leren kennen als een 
doener; geen echte prater maar één van de problemen direct aanpakken, handen uit de 
mouwen, met excuses voor de uitdrukking: een "niet-lullen-maar-poetsen" mentaliteit, maar 
met name: een man een man, een woord een woord.

In mijn werk de laatste 30 jaar werd dat regelmatig bekrachtigd. Geen Haagse mentaliteit 
van met name praters, hoog op de poten en een grote bek, maar een mentaliteit waar ik 
grote waardering voor heb. Een regio waar ik mede daardoor graag woon en werk.

Als het College de (indertijd duidelijk geformuleerde en gefundeerde) aanschaf een andere 
bestemming gaat geven, wordt dat het ene gat vullen met het andere. Een argument van 
voortschrijdend inzicht rechtvaardigt die andere zienswijze ook niet. Je blijft je problemen 
verleggen en uitstellen. Met een 'tijdelijk' uitstel van de sloop en inrichten als parkeren redt 
je het ook niet. Daar hebben we in Wateringen ook al de nodige ervaring mee. Kijk maar 
eens terug naar uw dossier over de aanschaf van de locatie hoek Kerklaan - van Egmondlaan 
(Kerklaan 5) waar bij de 'tijdelijkheid' ruim 10 jaar geduurd heeft, met alle blijvende 
verkeers- en veiligheids problemen van dien.

Door nu te beslissen dat de woning aan de Kerklaan 7 een ('tijdelijke') andere bestemming 
krijgt dan waarvoor de woning destijds is aangekocht; ondermijnt u als College op een 
vreselijke wijze die fundamentele instelling van de Westlander: het direct aanpakken van 
problemen.

Toon daadkracht! Kom uw belofte na! Wees geloofwaardig en toon vooral respect naar uw 
gemeenteleden. Anders verliest u bij velen uw noodzakelijke geloofwaardigheid. Ben je dat 
eenmaal kwijt... dan krijg je het niet meer terug is mijn ervaring. Zeker bij de Wateringse 
ondernemers en haar inwoners; maar feitelijk bij alle inwoners en ondernemers in het 
Westland. Wat hier gebeurt, gebeurt morgen elders.

Geachte College, beste Raad, beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald. Het wordt nu 
echt tijd voor daadkracht. Het nakomen van gemaakte afspraken. Geen uitstel. Eigenlijk 
gewoon doen wat je hebt toegezegd. Een man een man, een woord een woord. Gewoon 
fundamenteel Westlands!

Dank u.


